
 
 
Onderwerp: Schriftelijke vragen Fietsbrug A28 
Betreft: Fietsbrug A28 & fietspad 
  
Geacht college, 
  

1. In 2017 is het Bestemmingsplan Hoogeveen Bochtverruiming vastgesteld door de Raad. 
 

2. Op 31-5-2018 kreeg de gemeenteraad een presentatie van ProRail over de spoorboog die 
verruimd zou worden. 

 
3. Tijdens de raadsvergadering van 14-6-2018 stond de bochtverruiming spoorbaan op de 

agenda. In dit voorstel was opgenomen om een fietsbrug over de A28 te plaatsen en om 
geluidswerende maatregelen te nemen ter hoogte van het Lage en Hoge Holt. De fietsbrug 
was volgens ProRail financieel gedekt (vanuit het Project Boogverruiming) en de gemeente 
was in gesprek met de Provincie voor het aan te leggen van het fietspad. Het tracé voor het 
nieuwe fietspad zou langs de zuidkant van het nieuw ingerichte spoor komen, dus aan de 
zuidzijde vanaf het Station tot het Ziekenhuis. 

 
4. Op 28-6-2018 stemt de gemeenteraad in met het voorstel, betreft verruiming van de 

spoorboog (incl. de fietsbrug over de A28 aan de zuidzijde). ProRail gaf aan dat een 
eventuele brug aan de noordzijde van het spoor en een voetgangerstunnel niet zouden gaan.   
 

5. Op 30-3-2021 kreeg GB de volgende antwoorden op de schriftelijke vragen over de planning: 
https://hoogeveen.notubiz.nl/modules/4/Schriftelijke%20vragen/663441. De fietsbrug zou in 
2023 gereed zijn. Vervolgens lijkt het er op dat allerlei ontwikkelingen invloed hebben gehad 
op deze planning (betreft bestuurscrisis, het uitstel van de Boogverruiming, de fietsbrug en 
het bijbehorende fietspad). Inmiddels is de Boogverruiming gereed en zijn de 
voorbereidingen (fundatie) voor de te plaatsen brug ook aangebracht.  Nu nog de afronding 
door het plaatsen van de brug. 

  
 De volgende vragen hebben we voor het college: 
 

• Hoe staat het met de uitvoering voor het plaatsen van de fietsbrug en wanneer denkt ProRail 
dit te hebben gerealiseerd? 

 

• Is er in 2024 een treinvrije periode meerdaags of een weekend gepland om de fietsbrug in te 
hijsen, met zowel afstemming door ProRail en met Rijkwaterstaat gelet op de A28? 

 

• Is de subsidie aanvraag richting Provincie Drenthe voor dit fietspad, dit was destijds in een 
afrondende fase, gehonoreerd? 

 

• De aanleg van dit fietspad vinden we zeer belangrijk. Vindt het college dit ook belangrijk om 
dit zo snel mogelijk af te ronden? 

 
Namens Fractie Gemeentebelangen Hoogeveen 
Met vr. gr. Jan van der Sleen 
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